
 
Prima: članovi UO-a HTS-a, NO HTS-a, Glavni tajnik HTS-a 

Na znanje: Ured HTS-a 

 

PREDMET: Zapisnik sjednice Upravnog odbora HTS 48/2018.-2022. 

ZAPISNIK 

 sjednice Upravnog odbora održane 23. ožujka 2021. godine u 20 h na Kineziološkom fakultetu u 

Zagrebu i online na platformi Zoom.  

Prisutni članovi UO: Mario Kasović - predsjednik, Franko Faustini – dopredsjednik, Josip Mladin 

Živković – član, Ivan Pavić – član, Denis Grgorinić – član (Zoom) 

Ostali prisutni: Dorijan Pavliša – glavni tajnik, Blaž Barac – predsjednik Stručne komisije, Bojan 

Dujković – izbornik (Zoom), Željko Bijuk – kooptirani član UO-a (Zoom); Nataša Preis-Bedenik – 

tehnička tajnica 

Predloženi Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prošlih sjednica UO-a: UO 47/2018.-2022. održan 18.12.2022. 

2. Učlanjenje novih klubova u HTS 

a. Triatlon klub Sjever, Varaždin  

b. Triatlon klub Gorski Kotar, Lič   

3. Priprema za izradu godišnjeg fin. plana: 

a. Iznos za licence sudaca 

b. Iznos za licence trenera 

c. Izrada licenci sportaša – naputak 

d. Naknade za stručni rad i ostali troškovi trenera - iznosi 

4. Zamolba za imenovanje predstavnika HTS-a u HPO – Hrvoje Vlahović 

5. Razvojni projekti ETU: 

a. Informacije i inicijativa za sjednicu Balkanske Konfederacije 

b. Sportaši u razvojnim programima: Matas i Granoša 

6. Regulacija ulaska promotivnih utrka u Kalendar utrka HTS-a 

7. Pravna služba HTS-a i regulativa dokumenata i pravilnika HTS-a (usklađivanje) 

8.  Pravobraniteljica za ravnopravnost spolova – očitovanje PRS, rasprava i zaključak 

9. Stručna komisija: razrješenje i imenovanje članova 

10. HIK – novi ciklus obrazovanja instruktora triatlona 

11.  Razno 

  



 
 

Rasprava po točkama dnevnog reda: 

1. Usvajanje zapisnika s prošlih sjednica UO-a: UO 47/2018.-2022. održan 18.12.2022. 

Članovi UO-a su ispravili numeraciju zapisnika: sjednica je bila 47. po redu.   
UO je s 5 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o usvajanju zapisnika sjednice UO-a 

47/2018.-2022.  
 

2.  Učlanjenje novih klubova u HTS 

a. Triatlon klub Sjever, Varaždin  

b. Triatlon klub Gorski Kotar, Lič  

UO je sa 5 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku o primanju TK Sjever i TK Gorski Kotar u 
članstvo HTS-a  
 

3. Priprema za izradu godišnjeg fin. plana: 

Glavni tajnik Pavliša istaknuo je da su u pripremi dijela razrade godišnjeg financijskog plana za 
2022. godinu neke stavke ostale nedovoljno precizno definirane te je zamolio članove UO-a da se 
usuglase oko nekoliko stavaka:  
 

a. Iznos za licence sudaca:  

Prijedlog  Sudačko-tehničke komisije je da se za članarinu sudaca propiše naknada u iznosi od 
150 kn godišnje koja bi uključivala i nabavku sudačke majice ili naknada od 100,00 kuna bez majice za 
buduće sezone.  Drugi prijedlog je da se omogući opcija naplate članarine direktno od sudaca, a ne od 
klubova. J. M. Živković je najavio da bi to bilo u skladu s prijedlogom izmjena pravilnika Sudačko 
tehničke organizacije kojim se nastoji postići sve veća samostalnost sudaca odnosno njihova 
nevezanost uz klubove.  

 Za idući UO predsjednik Kasović je zatražio STK prijedlog novog pravilnika. 
 

UO je sa 5 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku  o iznosu godišnje licence za suce 
koja će iznositi 150,00 kuna, a u koju će biti uključena i sudačka polo majica.  
 

b. Iznos za licence trenera 

Glavni tajnik D. Pavliša istaknuo je da lani nije provođen postupak licenciranja trenera. Članovi 
UO-a su zaključili da bi Stručna komisija trebala inicirati postupak licenciranja trenera te prethodno 
proučiti neusklađenosti Pravilnika o stručnom radu i Pravilnika o reprezentacijama. 

UO je sa 5 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku  o iznosu godišnje licence za trenere 
koja će iznositi 100,00 kuna. 
  



 
 

c. Izrada licenci sportaša – naputak 

Glavni tajnik D. Pavliša podsjetio je članove UO-a da je 2021. godine predloženo da se razmotre 
druge mogućnosti izrade licenci odnosno da se ne ide u klasičnu izradu licenci za 2022. te zamolio UO 
za upute za postupanje.  Članovi UO-a su imali različite prijedloge: da se izdaje isključivo papirnata 
licenca, da se licenca digitalizira, da se naprave licence sa fotografijama i td. Predsjednik SK Blaž Barac 
naglasio da velikom broju djece licence ostanu u klubu i ne koriste ih, a Živković da iz iskustva zna da 
se u inozemstvu licence i te kako koriste te smatra da bi one bile potrebne samo onim sportašima koji 
idu na međunarodne utrke i da se oni kojima treba mogu javiti u Savez da im se licenca izradi.   

Nakon rasprave, UO je donio zaključak da Ured HTS-a odradi sastanak i pripremi ponudu firme s 
kojom je do sad surađivano i to na način da se probave ponude za varijante:  

• Više varijanti tiska licenci koje bi se ili izdavale za više sezona, a svake godine na njih dodavale 

holografske naljepnice ili izdavale na zahtjev u manjem broju primjeraka (npr – samo 

sportašima koji ih žele koristiti.  

• Da ponuda mora uključivati iznose po komadu odnosno da treba biti poznata cijena za mani 

broj tj. 10 /20/50 iskaznica. 

U slučaju izrade manjeg broja fizičkih licenci, treba se dodatno osigurati baza podataka HTS-a koja 

mora biti dostupna u svakom trenutku za provjeru licenci natjecatelja na samim natjecanjima. O 

tome će Ured uputiti upit programerima sustava (za procjenu sigurnosti baze podataka, njeno 

redovno kopiranje i upload u slučaju pada, te zatražiti ponudu. 

 
d. Nakade za stručni rad i ostali troškovi trenera – iznosi 

UO je sa 5 glasova za, 0 suzdržanih i 0 protiv donio odluku da će se iznos naknade za rad trenera 
na akcijama reprezentacije isplaćivati naknada istovjetan iznosu koji za stručni rad propisuje HOO: 
150,00 kn po danu neto plus davanja. Ukupan trošak stručne naknade po danu za trenere je oko 235,00 
kuna.  
 

Ured HTS-a će naknadno pripremiti detaljan prijedlog definiranja iznosa i uvjeta za refundaciju za 
ostale troškove koje treneri imaju na akcijama reprezentacije.  
 

4. Zamolba za imenovanje predstavnika HTS-a u HPO – Hrvoje Vlahović 

Hrvoje Vlahović uputio je zamolbu UO-u da ga imenuju kao predstavnika za u Skupštini HPO-a, a o 
čemu je predsjednik Mario Kasović telefonski razgovarao s glavnim tajnikom HPO-a Ticijanom 
Komparićem. Sa zaprimljenim prijedlogom se UO nije složio te je nakon kraće rasprave zaključio da 
predstavnik u Skupštini HPO-a može biti samo osoba koja zastupa HTS, a to su predsjednik i 
dopredsjednik.   

UO je sa 4 glasa za, 1 suzdržanim i 0 protiv donio odluku da se za predstavnika u Skupštini Hrvatskog 
paraolimpijskog odbora imenuje predsjednik HTS-a Marto Kasović, a za njegovog zamjenika  
dopredsjednik Franko Faustini. 
  



 
 

5. Razvojni projekti ETU: 

a. Informacije i inicijativa za sjednicu Balkanske Konfederacije: 

Glavni tajnik D. Pavliša je predložio da HTS pokrene inicijativu i kontaktira ostale predstavnike 
balkanskih zemalja da se uoči Balkanskog prvenstva sazove  sastanak svih balkanskih zemalja. Jedna 
od tema bi svakako trebalo biti definiranje ili redefiniranje obaveza plaćanja troškova smještaja 
članicama Balkanske konfederacije koji su organizatori do sad imali (za 10 sportaša + 2 osobe);. Naime, 
zadnji put se o istoj temi razgovaralo na sastanku predstavnika balkanskih zemalja u Rimu. Nakon smrti 
predsjednika Balkanske konfederacije nikad nije došla inicijativa ni sa čije strane da se revitalizira 
pitanje novih izbora i dopunjavanja pisanih dokumenata konfederacije. U međuvremenu, spominjalo 
se ukupno 12 , 13 zemalja-članica (balkanska konfederacija će doživjeti i novo proširenje, a trebale bi 
se pridružiti Crna Gora, Kosovo i BiH) pa, iako je članstvo brojno, nakon 6 godina je opet na Hrvatskoj 
red da organizira BP te se postavlja pitanje što je s npr. Slovenijom?  

Članovi UO-a su se složili s prijedlogom pokretanja inicijative za zajednički sastanak 
predstavnika svih zemalja.  

 
b. Sportaši u razvojnim programima: Matas i Granoša 

Glavni tajnik D. Pavliša informirao je članove UO-a o ulasku sportaša u programe, čestitao Niki 
Matasu na ulasku u program i Ivani Granoši nastavak programa. 

Na upit glavnog tajnika je li se nešto promijenilo u načinu ulaska u razvojne programe, Željko 
Bijuk ponovio je da se isti kriteriji gledaju za ulazak od 2013. godine, a to su: plasman na konačnoj 
juniorskoj ljestvici; juniorsko EP i cjelokupni napredak u sezoni; ako su sportaši imali dobre rezultate, 
nakon izlaska iz juniorskog uzrasta program ih nastavlja pratiti do najviše 23. godine, nakon toga nema 
daljnje podrške jer program nije tako zamišljen.  

Izbornik Dujković je kao jedan od ciljeva reprezentacije za tu dobnu skupinu naveo osvajanje 
bodova, a što je jedan od uvjeta ulaska odnosno nastavka korištenja razvojnih programa ETU-a.  
 

6. Regulacija ulaska promotivnih utrka u Kalendar utrka HTS-a  

Glavni tajnik D. Pavliša obavijestio je UO o upitima klubova o mogućnosti ulaska lokalnih natjecanja  
u kalendar natjecanja HTS-a i problematiku koja se uz to veže: naime, pravilnik o minimalnim tehničkim 
uvjetima HTS-a je stavljen van snage i postavlja se pitanje koje sve uvjete mora zadovoljavati 
natjecanje da bi bilo uvrštenu u kalendar HTS-a, sukladno Zakonu o sportu i ostalim pravilnicima koji 
se odnose na regulaciju sustava natjecanja.  

Članovi UO-a su zaključili da se nikakav zaključan ne može izvesti s trenutnim informacijama te 
zamolili da za idući sastanak Sudačko-tehnička komisija treba provjeriti i pripremiti sve vezano uz 
uvjete koje mora zadovoljavati utrka najnižeg ranga kako bi imala mogućnosti ulaska u kalendar kao 
promo-utrka odnosno utrka najnižeg ranga. 
  



 
 

7. Pravna služba HTS-a i regulativa dokumenata i pravilnika HTS-a (usklađivanje) 
 

Glavni tajnik D. Pavliša članove UO-a je izvjestio je UO da se zbog nedovoljne usklađenosti 
procedura i pravilnika svako malo pojavljuju određena pitanja vezana uz standardizaciju procedura. 
Naveo je situaciju u sklopu serije testiranja sportaša tijekom koje je nakon prvog testiranja uočeno 
plivanje sportaša u skinovima i razlike u vremenima zagrijavanja i td. te je bilo potrebno naknadno 
definirati regulativu testiranja sportaša. Također, uočeno je da je Pravilnik o reprezentacijama u 
određenim odredbama koje se tiču ovlasti u koliziji sa Statutom HTS-a i td. Smatra da je potrebno da 
netko stručan pregleda regulativu i označi mjesta takvih kolizija kako bi se iste mogle izmijeniti i 
uskladiti.  Konkretno, pravilnici bi trebali biti revidirani od strane stručnih osoba, a uz što je dodatno 
potrebno da se pronađe pravnik koji bi to sve skupa pregledao i bio od pomoći tijekom usklađivanja 
regulative.  

Predsjednik Mario Kasović predlaže da se u sklopu financijskog plana za tu stavku izdvoji 10 
000 kuna, a što je UO potvrdio sa 4 glasa za i 1 glasom protiv. 
 

8. Pravobraniteljica za ravnopravnost spolova – očitovanje PRS, rasprava i zaključak 
Predsjednik Mario Kasović poznao je članove UO-a s procesom komunikacije i osnovama 

sadržaja zaključka koje je Pravobraniteljica za ravnopravnost spolova dostavila HTS-u te je preložio 
sastanak u uredu pravobraniteljice kako bi se raspravilo o daljnjim koracima.  

Zaključak PRS je poslan kao preporuka te je Dorijan Pavliša zamolio da se prije odlaska na 
sastanak pribavi pravno mišljenje je li preporuka obvezujući dokument. Ukoliko je, STK bi trebala 
predložiti izmjene POUN-a. Josip Mladin Živković rekao je da nije nikakav problem predložiti izmjene, 
ako to bude potrebno. Denis Grgorinić podsjetio je članove UO-a da je da se prilikom same izrade 
POUN-a bilo prijedloga da se stavi ravnopravan broj natjecatelja i natjecateljica, a da se putem 
dodatnih uvjeta, postotaka zadovolji načelo selekcije npr. na osnovi postotka ukupnog broja 
natjecatelja/ca  koji bi se putem osigurao sličan broj natjecatelja na finalu, a istovremeno zadovoljavali 
ideju selekcije. Smatra da se dodatnim istraživanjem te priče gubi vrijeme i energija i da se dodatno 
brine da se riječ TRIATLON ne provlači u negativnim kontekstima i da kao Savez trebamo to prekinuti. 

UO je  sa 4 glasa za i 1 protiv i 0 suzdržanih donio odluku da se pribavi pravno mišljenje vezano 
uz obvezujuću narav preporuka Pravobraniteljice za ravnopravnost spolova.  

 
9. Stručna komisija: razrješenje i imenovanje članova 

Predsjednik SK Blaž Barac izvijestio je da se na sastancima stručne komisije član Matija Lukina  
ne pojavljuje, ali se nije izjasnio o eventualnoj ostavci, a član Gregor Staadas se izjasnio preko poruke 
da ne želi biti član SK zbog velikog obima poslovnih obaveza.  

UO je sa 5 glasova za donio odluku da će predsjednik Stručne komisije Blaž Barac pismeno 
kontaktirati oba trenera i instruirati ih da se izjasne žele li ili ne i dalje biti članovi i raditi u Stručnoj 
komisiji. 
 

10. HIK – novi ciklus obrazovanja instruktora triatlona 
Predsjednik Mario Kasović izvijestio je članove UO-a da je ponovno pokrenut natječaj za 

edukaciju instruktora u triatlonu kao najniže razine obrazovanja u sportu, a koji će trajati do 10. travnja 
te nakon tog datuma kreće nova serija edukacije stručnih osoba. Cijena tečaja je 8500,00 kn, javili su 
se članovi nekoliko klubova i tečaj će krenuti uskoro.  
  



 
 

12. Razno:  

a. Dopuna Kalendara natjecanja: Akvatlon Rogoznica 

UO je sa 5 glasova za, 0 protiv i 0 suzdržanih donio odluku da se Akvatlon Rogoznica 

uvrsti u kalendar natjecanja u rangu: međužupanijsko prvenstvo. 

b. Privatni organizatori utrka u 2022. godini 

Na web stranici Saveza objavljen je javni poziv privatnim organizatorima utrka u 2022. 
godini da se, sukladno POUN-u, jave HTS-u do zaključno 1. travnja. Do dana održavanja 
sjednice se nitko nije javio te je UO HTS-a je dao uputu Uredu HTS-a da  pismenim putem 
kontaktira lanjske organizatore utrka da se prijave.  

 

U Zagrebu, 23. ožujka 2022. 

 

 

Mario Kasović   

Predsjednik Hrvatskog triatlon saveza 

 


